
 

Styrelsemöte  
Stockholms Hundungdom  
27 Mars 2022 
 
Närvarande: 
Elin Elvnäs 
Sara Cattelin 
Johanna Sandberg 
Tilda Karlsson 
Astrid Stål 
Caroline Lindstedt 
 
Frånvarande: 
Amanda Dider 
Meja Sillén Edmark 
Felicia Neiderstam 
 
§1. Mötets öppnande. 
Johanna förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Sara att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Astrid att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
§5. Inkomna skrivelser.  
Johanna har haft kontakt med Susanna Lönngren om en nose work utbildning i vår. Distriktet 
skall kontakta Susanna om att hålla utbildningen tillsammans. Utbildningen kommer ske 
tillsammans med distriktet.  
 
Ink Norén från distriktet har mejlat ut en inbjudan till en freestyleinstruktör-utbildning. 
 
Distriktets har mejlat ut inbjudan till årsmöte den 12 mars.  
 
 
§6. Utbildning.  
Sveriges Hundungdom anordnar en instruktörsutbildning i allmänlydnad. Kvarstår. 
 



 

Distriktet anordnar en nose work utbildning. Ingen från styrelsen hade möjlighet att delta. 
 
Distriktet anordnar en freestyle-instruktörsutbildning. Meja undersöker möjligheter att gå 
utbildningen. Kvarstår. 
 
Tilda har gått L1 via Studiefrämjandet under två kvällar i mars.  
 
Sara har anmält sig till en kassörsutbildning via Studiefrämjandet 31 mars, avgift 250 kr. Vi 
beslutade att betala den i Facebookgruppen. 
 
 
§7. Kurser.   
Pågående 
Inomhusträning i agility 5 tillfällen i Stockholms Hundsportcentrum: pågående med 5 
deltagare. 1 tillfälle kvar. 
 
Fortsättningshelg i agility: 5-6 mars. Avslutad med 5 deltagare. Kursen var lyckad. Styrelsen 
beslutar att arvodera Cornelia 1800 kr.  
 
Kommande 
Freestylekurs: Elin ansvarar för att kontakta Susanne J.  
  
Spårkurs: Anna kontaktar Ann Carlsson om att hålla en till våren. Ann har inte möjlighet att 
hålla kursen till våren, men har möjlighet till sommaren. Johanna tar över kontakten med 
Ann.   
 
Rallylydnadskurs: Astrid och Tilda planerar att hålla en nybörjarstart i rallylydnad under tre 
söndagar i april. Max 6 st deltagare. Inbjudan är ute med hittills 5 anmälda. 
 
Nose Work kurs: Anna och Elin planerar kurs till våren. Planerna skjuts fram till våren. 
 
Temadag vardagslydnad: Planerna avskrivs. 
 
Prova på kurs: Planerna avskrivs.  
 
Sommarens kurser 
Nybörjarkurs i agility: caroline planerar att hålla en nybörjarkurs i agility under sommaren. 
Vidare planering förs.  
 
Allmänlydnadskurs: En kurs i allmänlydnad planeras i samband med Elin och Felicias 
examination. Vidare planering förs. 
 
§8. Träning och Aktiviteter.  
 



 

Träningstävling: Inbjudan är klar men utan bestämda datum. Planerna skjuts fram till 
sommaren. Mer information här.  
 
Vandring med Mälarö HU: Planeras till slutet av april/början av maj. Cirka 10 km vandring 
med fika och grillning. Inbjudan är klar, Johanna och Tilda från Mälarö HU ska bestämma 
datum och tid. Kvarstår. 
 
Lära känna klubben-grillning/påskäggsjakt: Johanna ansvarar för inbjudan som ska vara klar 
så snart som möjligt. Preliminärt 24 april kl 12. 
 
Sommarläger: Vi planerar i år igen ett 3-dagars långt sommarläger. Preliminärt 12-14 
augusti. Sara ansvarar för inbjudan och att söka sponsring från bla. Prima Dog.  
 
Studiebesök hos polisens hundtjänstenhet: Johanna ansvarar för att maila och undersöka 
möjlighet. 
 
Träningsgrupp i agility: Inbjudan för vårens datum finns uppe för anmälan.  
 
Vi planerar att hålla U-DM med Skarpnäcks Hundungdom. Mer under §12.  
 
§9. Ekonomi och inköp.  
Ekonomisk rapport: Vi har 47664,46 kr på kontot. 
 
Caroline har pratat med Håkan angående inköp av sand till tunnelsäckarna. SBK fixade det.  
 
Styrelsen skall köpa in A-hinder och 15 hopphinder från Galician. Totalt, med frakt, ca 25 
000 kr. Styrelsen har fått bidrag på 18 000 kr från distriktet. Hindrena är beställda och 
betalda. Det gick på 34415,75 kr.  
 
Styrelsen diskuterar att köpa in staket för att stängsla in baksidan av agilityplanen. Anna och 
Sara ska undersöka möjligheten till nästa möte. Kvarstår utan uppdatering. 
 
Vi har fått fakturan för årshyran för 2021 och 2022. 15 000 kr x 2. Fakturan är betald.  
 
Felicia skall få milersättning för transport med eget fordon till och från 
allmänlydnadsinstruktörsutbildningen i Södertälje. Felicia ska räkna ihop kostnaden och 
skicka faktura till mailen. 
 
Fikat till agilityträningen gick på 116 kr. 
 
Fakturan för inköp av agilityhinder från förra året hade inte kommit fram innan det nya 
räkenskapsåret började och var därmed inte betald. Den är betald nu på 11580 kr. 
 
Ett tillfälle på inomhusträningen i agility på Stockholms Hundsportcentrum kostade 800 kr. 
Det är betalt.  
 

https://docs.google.com/document/d/1tEnwHpfhharVXLsB03_AW-Ex2tOToFkpDkOIIr4Aa3E/edit


 

Vi tar emot anmälningsavgifterna för U-DM på 80 kr/start.  
Anna ska betala Studiefrämjandet 250 kr för kassörsutbildning. 
 
Anna ska betala Cornelia 1800 kr för fortsättningskursen i agility. 
 
Johanna ansvarar för inköp av en kolgrill. Johanna kontaktar Mimmi från SBKn om förslag. 
Styrelsen beslutar om en budget på max 4000 kr.  
 
Styrelsen ser över inköp av balansbollar till klubben för friskvårdsträning. Caroline ska ta 
fram förslag och lägga upp i Facebookgruppen.  
 
§10. Hemsidan och Sociala medier.  
Inget nytt. 
 
§11. KM med SBK:sthlms avd 
22 maj är föreslaget datum för tävling, gemensamt KM. Planerna avskrivs och skjuts fram till 
senare i år.  
 
 
§12. U-DM 
Planerat datum är 30 april i lydnad, freestyle, rallylydnad och HtM. Planen är att vi delar lika 
på alla intäkter och är på Stockholmsavdelningens BK. Skarpnäck HU ansvarar för freestyle 
och HtM och vi ansvarar för lydnaden. Möte planeras måndag 28 februari 19:30 digitalt. 
Mötet gick bra. Inbjudan är ute, folk anmäler sig. Instagramen @OSHU_UDM2022 
uppdateras kontinuerligt.   
 
 
§13. Övriga frågor.  
Styrelsen har börjat diskutera utbildning och arvode- avtalet igen som togs upp tidigare i år. 
Arvodering för instruktörer diskuteras fortsatt inom styrelsen. 
 
Kick-off planeras 29 april. Meja ska boka Laserdome. Johanna S kontaktar Johanna B och 
frågar om hon kan vara med.  
 
Årsmöteshandlingarna ska skickas in till Sveriges Hundungdom. Alla i styrelsen ska signera 
och skicka in till mailen.  
 
Johanna deltog på Stockholmsavdelningens årsmöte.  
 
Johanna har börjat på ett mailutskick för vårens kurser och aktiviteter.  
 
§14. Nästa möte.  
Nästa möte blir planeras 24 april i samband med grillningen på klubben.  
 
 
§15. Mötets avslutande.  



 

Johanna förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
 
Ordförande                                Sekreterare                                Protokolljusterare                   
 
Johanna Sandberg                    Sara Cattelin                                Astrid Stål 
 
 
 
 


